

理工研究國際期刊

第三卷第三期

目次

氣冷式冰水機超音波水蒸發冷卻系統之研發	藍建國、葉穎翰、黃崇能...1
非線性系統建模法之研究：以電磁飛輪系統為例	鄭辰珉、黃崇能...7
多重描述編碼影音串流之 H.264 播放器設計與實作	林朝興、林哲維...15
模糊數排序新法	邱靜如、謝碧雪...23
電腦輔助教學對國小三年級學童面積概念學習成效之研究	謝旭明、吳博雅...33
線性規劃動態電腦輔助教材設計及其補救教學個案研究	謝哲仁、謝佩君...41
運用互動式電子白板系統於國小六年級數學學習成效之研究—以數列與圖形序列單元 作為補充教材教學為例	謝宇笙、吳博雅...59

International Journal of Science and Engineering

Volume 3, NO.3

CONTENTS

- Development of Supersonic Vaporization Cooling System for an Air-cooled Chiller
..... Chien-Kuo Lan, Ying-Han YE, and Chung-Neng Huang...1
- Study on A Novel Modeling Method for the Electromagnetic Flywheel Systems
..... Chen-Min Cheng and Chung-Neng Huang...7
- Design and Implementation of H.264 Player for Multiple Description Coded Videos
..... Chow-Sing Lin and Jhe-Wei Lin...15
- A new approach for ranking fuzzy numbers
..... Jing-Ju Chiu and Bih-Sheue Shieh23
- Effects of Computer-Assisted Instruction on the Third-Grader Performance in Learning the
Measure of Area
..... Hsu-Ming Hsieh and Po-Ya Wu.... 33
- A Case Study on Designing Dynamic Computerized Learning Materials for Remedial
Instructions of Linear Programming
.....Che-jen Hsieh and Pei-chun Hsieh...41
- A Study on the Effect of Mathematical Learning Achievement with Interactive Electronic
Whiteboard ---Using the Unit of Sequence and Graph Sequence as Supplementary Teaching
Material
.....Yu-Sheng Hsieh and Po-Ya Wu...59